名称:30升混凝土搅拌机

其他名称：单卧轴混凝土搅拌机，单卧轴混凝土搅拌机

型号：HWJ-30       3700元

荣计达产品编号：HT28

一、产品简介：

30升混凝土搅拌是单卧轴结构，用于建筑科研建筑公司及混凝土构件单位试验室，可搅拌普通混凝土和轻质混凝土，30升混凝土搅拌也可用到其它行业试验室对不同物料进行搅拌的专用设备。30升混凝土搅拌操作方便，搅拌效率高，残余量小，清洗方便。30升强制式混凝土搅拌适用于建筑科研和建筑公司及混凝土构件单位试验室。可搅拌普通混凝土和轻质混凝土，混凝土搅拌机也可用到其它行业试验室对不同的物料进行搅拌。

Product introduction of 30-liter concrete mixer:

30 liter concrete mixing is a single-horizontal shaft structure. It is used in building research institutes and concrete component unit laboratories. It can mix ordinary concrete and lightweight concrete. device. The 30-liter concrete is convenient for mixing operation, high mixing efficiency, small residual amount, and convenient cleaning. 30 liters of forced concrete mixing is suitable for building research and construction companies and laboratory of concrete component units. It can mix ordinary concrete and lightweight concrete. Concrete mixers can also be used in other industry laboratories to mix different materials.

二、工作原理：

把水泥、砂石材料和水混合并制成混凝土混合料的机械。混凝土搅拌机由拌筒、加料和卸料机构、传动机构、机架和支承装置组成。混凝土搅拌机通过轴与传动机构连接的动力机构带动的滚筒，在滚筒筒体上装围绕滚筒筒体设置的齿圈，传动轴上设置与齿圈啮合的齿轮，来实现搅拌工作。混凝土搅拌机结构简单、合理，采用齿轮、齿圈啮合后，可有效克服雨雾天气时，托轮和搅拌机滚筒之间的打滑现象；采用的传动机构可进一步保证消除托轮和搅拌机滚筒之间的打滑现象。

Second, the working principle of the 30 liter concrete mixer:

A machine that mixes cement, gravel, and water to make a concrete mix. The concrete mixer is composed of a mixing cylinder, a feeding and discharging mechanism, a transmission mechanism, a frame and a supporting device. The concrete mixer is driven by a roller driven by a power mechanism connected to the transmission mechanism through the shaft, and a ring gear provided around the roller cylinder is mounted on the roller barrel, and a gear meshing with the ring gear is provided on the transmission shaft to achieve the mixing work. The structure of the concrete mixer is simple and reasonable. After the gears and ring gears are engaged, it can effectively overcome the slippage between the supporting roller and the mixer roller in rainy and foggy weather. The transmission mechanism can further ensure that the slipping between the supporting roller and the mixer roller is eliminated. phenomenon.

三、技术参数：

★进料容量：48升；

★出料容量：30升；

★a大出料容量：33升；

★搅拌均匀时间：≤45秒；

★搅拌轴转速：45转/分

★电源电压：380V-1.5千瓦；

★外形尺寸：1130×400×900mm;

★毛重：140KG 

Three, 30 liter concrete mixer technical parameters:

★ Feeding capacity: 48 liters;

★ Discharging capacity: 30 liters;

★ a large discharge capacity: 33 liters;

★ Stir time: ≤45 seconds;

★ Rotating speed of stirring shaft: 45 rpm

★ Power supply voltage: 380V-1.5 kW;

★ Dimensions: 1130 × 400 × 900mm;

★ Gross weight: 140KG

四、操作规程： 

★启动前**先检查旋转部分与料筒是否有刮碰现象，如有刮碰，应及时调整。 

★ 减速箱应注入机油后方能使用，卸料蜗轮及滑动轴承处也应注入机油。 

★清理料筒内杂料，将筒体限位装置锁紧，然后启动机器，如在启动后发现运转方向不符合要求时，应及时切断电源，将导线的任意两根相线互换位置，再重新启动。 

★将混凝土拌合物装入料筒内，合上筒盖，根据搅拌时间调整时间继电器的定时（必须在断电情况下调整）。 

★按动启动按钮，主轴便带动搅拌铲运转，达到设定时间后自动停车。 

★卸料时先停机，然后将料体位限制受柄松开，再旋转手轮，由蜗轮带动料筒旋转到便于出料的位置，停止转动，然后启动机器使主轴运转方可排出物料，直至将料排干净停止主轴运转，旋转手轮使物料筒复位。 

★清洗料筒，将水到入料筒内使主轴运转将料筒内残余物料清洗干净或用砂子清洗也可

Four, 30 liter concrete mixer operating procedures

★ Before starting ** Check if there is any scratch between the rotating part and the barrel. If there is any scratch, adjust it in time.

★ The reduction gear box can be used only after it is filled with engine oil. The discharge worm gear and sliding bearing should also be filled with engine oil.

★ Clean up the miscellaneous materials in the barrel, lock the barrel limiting device, and then start the machine. If the running direction is found not to meet the requirements after startup, the power should be cut off in time, and any two phase wires of the wire should be interchanged. Restart again.

★ Put the concrete mixture into the barrel, close the cover, and adjust the timing of the time relay according to the mixing time (must be adjusted in the case of power failure).

★ Press the start button, the main shaft will drive the mixing shovel to run, and it will stop automatically when it reaches the set time.

★ When unloading, stop the machine first, then loosen the material position restriction handle, and then rotate the handwheel. The worm wheel will drive the barrel to the position convenient for discharging, stop the rotation, and then start the machine to make the spindle run to discharge the material until Stop the spindle to run cleanly, and turn the handwheel to reset the barrel.

★ Clean the barrel, put the water into the barrel and run the spindle to clean the residual material in the barrel or use sand to clean it.

